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Onderwerp beantwoording artikel 45 Swollwacht over de bovengemeentelijke 
samenwerking in ontwikkeling windmolens in Haerst

Versienummer eind

Portefeuillehouder Arjan Spaans
Informant Tim Idema
Afdeling Leefomgeving en Mobiliteit
Telefoon (038) 498 2787
Email T.Idema@zwolle.nl

Financiële gevolgen
Betreft doel 6.4.1 We bevorderen dat Zwolle op termijn energieneutraal is
Begroting wijzigen Nee
Dekking ten laste van

Bijlagen 1. Artikel 45 vragen Swollwacht dd 25 juni 2022

De raad wordt voorgesteld om kennis te nemen van:
De bijgevoegde beantwoording van de artikel 45 vragen van Swollwacht met het onderwerp 
‘bovengemeentelijke samenwerking in ontwikkeling windmolens in Haerst'
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Toelichting op het voorstel

Inleiding
In deze nota beantwoorden we de vragen van de Swollwacht fractie over Haerst. 

Kernboodschap
Vanuit de Swollwacht fractie zijn er Artikel 45 vragen gesteld op 25 juni 2022 over de 
bovengemeentelijke samenwerking bij de ontwikkeling van windmolen plannen in Haerst. 
Aanleiding voor de vragen van de fractie Swollwacht vormt de hierover opgenomen tekst uit het 
coalitieakkoord 2022 – 2026. 
 
Vragen en antwoorden:
Met deze informatienota reageren wij op de hieronder gestelde vragen van de fractie Swollwacht.

1. Is het college het met Swollwacht eens dat in het geval van gemeenteoverstijgende projecten 
er een nauwe samenwerking moet plaatsvinden tussen de betreffende gemeenten. En dat er 
gezamenlijk moet worden opgetreden naar buiten richting de inwoners?

Ja, zeker nu we voor het Zwolse deel (Haerst) samen met de inwoners willen gaan verkennen wat 
er windenergieplannen mogelijk is. Medio juni is hier op bestuurlijk niveau al met Zwartewaterland 
over gesproken waarbij duidelijk werd dat we hierbij samen willen optrekken. Uitgaande van een 
definitieve aanwijzing door de gemeenteraad van Zwartewaterland van het zoekgebied Genne - 
Holten voor windenergie (zie ook de afbeelding met een deel van de potentiële zoekgebieden van 
de buurgemeente), willen we gezamenlijk met de bewoners en agrarische ondernemers starten 
met de uitwerking. De vaststelling van de zoekgebieden in Zwartewaterland is in 
september/oktober 2022 te verwachten.

Kaart met potentiële zoekgebieden Zwartewaterland (bron: https://www.zwartewaterland.nl/zoekgebieden)

file://test.intern/Data/GezamenlijkY/Gemeente/Div/Handleidingen_WO/formats%20college-raad/html/Beslisnota%20voor%20college%20en%20raad%20handleiding.htm
https://www.zwartewaterland.nl/zoekgebieden
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2. Is het college het met Swollwacht eens dat in de grootschalige energieprojecten er intensief 
en transparant moet worden gecommuniceerd met de inwoners om desinformatie en onrust
te voorkomen?

Ja. Vanuit Zwolle gaan we eerst op korte termijn dit specifieke punt (Haerst irt windenergie) uit het 
coalitieakkoord toelichten, te beginnen bij het overleg met streekvereniging De Marsen. De 
zomerperiode wordt gebruikt om samen met provincie en de gemeente Zwartewaterland verder te 
verkennen hoe we invulling willen geven aan gemeentegrens ontkennende samenwerking (tevens 
RES uitgangspunt. We hebben binnen ZSDZ gebied (Zwartewaterland – Staphorst – Dalfsen – Zwolle) 
al de nodige recente ervaring opgedaan op het grensvlak Hessenpoort & Tolhuislanden - Dalfserveld 
West. 

3. Op welke wijze trekt het college samen met de gemeente Zwartewaterland op om transparant 
te handelen en communiceren in het belang van dit buurtschap?

De samenwerking in ZSDZ verband zal verder worden geïntensiveerd nu vanuit Zwolle het gebied 
Haerst is toegevoegd als zoekgebied voor windenergie en in de nazomer naar alle verwachting de 
gemeente Zwartewaterland het gebied Genne – Holten definitief gaat aanwijzen. Zowel op ambtelijk als 
bestuurlijk niveau is er de laatste weken al overleg geweest over deze samenwerking. We zullen 
inwoners uit Haerst via een huis aan huis brief voor de start van de zomervakantie informeren over 
deze beoogde samenwerking en de te nemen vervolgstappen samen met de inwoners in het najaar. 
Ook met streekvereniging De Marsen is er voor de zomer overleg over. 

4. Welke communicatieplan ligt er om de inwoners van Haerst mee te nemen in alle relevante 
projectstappen in de ontwikkeling van de grootschalige energie in hun buurt?

De eerste contacten zijn gelegd en samen met de bewoners/grondeigenaren en de gemeente 
Zwartewaterland wordt de komende maanden verder invulling gegeven aan de uitwerking. 

Openbaarheid
Ja.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle,

voorzitter, Peter Snijders

secretaris, Dick Emmer


